
ZAPISNIK 

SA 30. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 28.06.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 17:32 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Anton Purtić, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Antonio Burica i Ćiril Kalebić. 

 

 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Tonkica Radeljić - viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 

Tihana Glavurtić- direktorica društva Komunalno Basilija d.o.o. 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

  
1. Usvajanje dnevnog reda  
2. Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Općinskog vijeća  
3. Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice Općinskog vijeća  
4. Vijećnička pitanja  
5. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g.  
6. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2023.g.  
7. Izmjene i dopune Programa organiziranja i provođenja sustava civilne zaštite za 2023.g.  
8. Izmjene i dopune financijskog plana KICOŠ-a za 2023.g.  
9. Izmjene i dopune plana Proračuna Općine Šolta za 2023.g.  
10. Primjedbe na VIII. izmjene PPU Općine Šolta  
11. Izrada UPU komunalno-servisne zone sa reciklažnim dvorištem (Borovik)  
12. Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Šolta  
13. Zaključak o davanju odobrenja Općinskom načelniku za izradu Studije, javni autobusni prijevoz  
14. Statut KICOŠ-a  
15. Razno  
 
 

 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda  

 

Predsjedatelj izvješćuje da je Načelnik poslao primjedbu vezano uz dnevni red i točku 10., te naveo 

da on nije predlagatelj ove točke nego grupa vijećnika, te traži da se ova točka skine sa dnevnog reda.  

Predsjedatelj nadalje čita svoj odgovor Načelniku u kojem navodi da će poštovati njegov zahtjev, ali 

da je dogovor na 29. sjednici bio da se ova točka stavi na dnevni red i na to je Načelnik pristao. 

Navodi da su svi vijećnici dobili sve zahtjeve i primjedbe za VIII. ID PPU i da je Izrađivač dao svoje 



mišljenje za sve osim za primjedbe koje su dane od grupe vijećnika. Skinit će ovu točku sa dnevnog 

reda, ako se Načelnik slaže, ali na slijedećoj sjednici će staviti ponovno ovu točku i raspravljati će se o 

svih 180 primjedbi, neće se nitko izdvajati. Izvješćuje da je stigao mail od Odvjetničkog društva 

Ivančić koji se obratio u ime i po nalogu društva Beton Šolta d.o.o i referira se na ovu točku dnevnog 

reda i primjedbe grupe vijećnika.  

 

Načelnik napominje da on nije predlagatelj ni jedne izdvojene točke, on može biti predlagatelj samo 

za svih 180 primjedbi zajedno i slaže se da se danas ova točka skine sa dnevnog reda.  

 

Predsjedatelj napominje da će od Izrađivača Plana tražiti da obradi i ovu temu, koju je predlagala 

grupa vijećnika, koja jedina nije obrađena, i to u roku 14 dana, i da predstavnik Izrađivača dođe na 

slijedeću sjednicu, a vezano uz sve primjedbe. 

 

Ante Blašković naglašava da se sve pretvara u limunadu, vijećnici ne rade svoj posao. Pita neka mu se 

pokaže Zakon po kojem vijećnici ne mogu predlagati točku dnevnog reda po ovoj temi, a radi se o 

interesu otoka, želi se ukazati na propuste. Između ostalog, izlaže o zahtjevu kojeg je uputila grupa 

vijećnika, i pita se kako je Beton Šolta naplaćivao svoje usluge ako već 1,5 godinu radi nelegalno i 

usput uništava puteve, radi nelegalno odlagalište, iskope, sve je navodno prijavljeno nadležnim 

službama i nitko ne reagira niti daje odgovor. Ako se ponovno ova točka skine, vijećnici na ovaj način 

omogućuju nekome koje nelegalan i kriminalac da radi, i svi pred tim zatvaraju oči iako su položili 

zakletvu da će braniti interese RH i Općine Šolta. Navodi da se radi o kriminalu, a ne o jednoj od tih 

ostalih 160 primjedbi od kojih su 120 uglavnom trla baba lan u odnosu na ovo.  

 

Predsjedatelj upozorava da se ne smije nikog okarakterizirati kao kriminalca ako nije osuđen i da to 

ne smije koristiti jer će ga morati prekinuti i neće mu dalje dati riječ. 

Ante Blašković nastavlja da po Zakonu o lokalnoj samoupravi, članak 30, vijećnika ništa ne sprečava 

da iznese svoje mišljenje niti ima ikakvu odgovornost za izrečeno na sjednici, iako se slaže da je to 

gruba uvrda. 

Predsjedatelj tada prekida Antu Blaškovića jer je isteklo 5 minuta dozvoljenih za izlaganje. 

Ante Blašković i dalje drži riječ, u bitnome ističe da ga predsjedatelj neće prekidati jer predsjedatelj 

sebi dozvoljava i 15 min izlaganja, a drugima ne dozvoljava i stalno ih prekida, kao npr. Tihomira 

Glavurtića, navodi nadalje da ne zna voditi sjednice, da ništa do sada nije riješio, odnosno oni u dvije 

godine mandata sa njim na čelu, i da bi bilo bolje da se makne sa tog položaja.  

Predsjedatelj opominje Antu Blaškovića da će ga morati zamoliti da napusti sjednicu. 

Ante Blašković navodi da ga neće ovog puta isprovocirati da napusti sjednicu kao što je to učinio na 

prošloj. 

Predsjedatelj nadalje navodi da mu je žao što vijećnik Blašković ne može shvatiti da se mora držati 

procedure i da je pokušao ovu točku ugurati na dnevni red, te da ako će se držati da su predlagatelji 

grupa vijećnika, točka nikada neće biti na dnevnom redu dok je Načelnik ne prihvati. Nikoga, 

ponavlja, ne želi izdvajati i želi razgovarati o svim zahtjevima jednako, drži se Statuta i Poslovnika i 

ima pravo udaljiti sa sjednice vijećnika ukoliko to ocijeni i po potrebi uključiti i policiju. To ozbiljno 

misli, a također se slaže ukoliko natpolovična većina vijećnika smatra da on ne obavlja svoj posao 

kako treba neka ga smijene.  Skida točku 10. sa dnevnog reda iz već rečenih razloga, a od Izrađivača 

će zatražiti očitovanje po ovom navedenom problemu odnosno zahtjevu grupe vijećnika. 

 

Ćiril Kalebić navodi da mu nije ništa jasno, da je totalno zbunjen, jer je Predsjedatelj dao upute Anti 

Blaškoviću kako će nasloviti točku, kada već nije prihvaćena na prošloj sjednici, a da Načelnik ne 

bude predlagač, i sada kad je to učinjeno to opet ne valja, opet ne može. Tko se tu sa kim treba 



dogovoriti, ništa nije jasno što se treba napraviti. U bitnom navodi da ispada da vijećnici ništa ne 

razumiju, sa svime se zamrse, služe da sve zakompliciraju, a ne da riješe. 

 

Predsjedatelju je jasno da su nezadovoljni, ali pojašnjava da je ponovno točka takva da je bez 

Načelnika ne može staviti na Vijeće, iako je uz njegovu suglasnost na prošloj sjednici prihvaćeno da to 

bude točka na današnjoj sjednici. Stavio je točku na dnevni red kao dio svih primjedbi, jer bi i on sam 

želio da se o tome raspravlja jer sve upućuje na postojanje nelegalnih radnji, ali Statut i Poslovnik mu 

ne dozvoljavaju da to bude točka dnevnog reda, ako Načelnik to ne želi. 

 

Ante Blašković navodi da su vijećnici predložili točku, i imaju pravo o bilo čemu predlagati, nitko ga 

ne može uvjeriti da to nije tako i to će dokazati. Međutim u pozivu za ovu sjednicu kao predlagač ove 

točke navodi se Načelnik, koji sa ovim nema nikakve veze, ali je za zaključiti da je tako najlakše, 

staviti Načelnika, a onda on povuče točku sa dnevnog reda jer ima pritisak izvana. 

 

Tihomir Glavurtić ističe da vijećnici nisu obična javnost, i ako već 6 mjeseci upozoravaju i traže, 

Načelnik se trebao očitovati o ovim nelegalnim radnjama, i ovom Planu.  

 

Ćirila Kalebića zanima odakle podaci Odvjetničkom društvu, privatni mailovi, da li je ovo praksa da 

se bilo tko upliće u ovo i da se to tek tako donosi na vijeće, zašto se uopće upliću. Ovome su  

prethodile i usmene ozbiljne prijetnje prema njemu kao vijećniku, o tome do sada nije govorio. 

Ante Blašković predlaže da Vijeće uputi dopis Odvjetničkom društvu i ispita odakle podaci, na 

telefon ih se ne može dobiti, ovo je jako ozbiljna stvar i  možda presedan otkad postoji Općina Šolta. 

Predsjedatelj navodi da mu se ton dopisa nije svidio ali odvjetnik može stranku zastupati na način 

koji hoće. Po njemu on bi to zanemario, misli da tu nema ništa što bi se trebalo prijavljivati policiji, ali 

ako su vijećnici suglasni napisat će se dopis odvjetniku i Odvjetničkoj komori, a može se vijećnicima 

pridružiti i Načelnik. Policiju u ovo ne bi miješao. 

 

Vijećnici se izjašnjavaju da bi poslali Gospodarskoj komori, policiji ne, a Zvjezdana Jelinčić i Ćiril 

Kalebić bi zanemarili općenito. 

Načelnik poziva vijećnike da malo smire tenzije, navodi da su i njemu prijetili i prije i sad. Poziva da 

se ovo  riješi, da na slijedećoj sjednici predstavnik Izrađivača Plana bude prisutan i da dade svoje 

mišljenje, a mišljenje će zatražiti i od Ministarstva graditeljstva po ovom problemu iz zahtjeva grupe 

vijećnika, osobno će uputiti pisani zahtjev. Predlaže da sjednica sa ovom točkom bude za 10tak do 15 

dana. Moli Pročelnicu da Izrađivaču uputi zahtjev da napravi tablicu, odnosno da je dopuni sa onim 

što nije obrađeno.  

 

Predsjedatelj moli Pročelnicu da se u naredna 2 dana zatraži i mišljenje nadležnog Ministarstva o 

tumačenju čl.44 Statuta u kojem stoji da Načelnik predlaže točke vezane uz prostorne planove, da se i 

oko toga riješi nedoumica.  

Pročelnica je mišljenja da je to regulirano i da ne treba upućivati zahtjev.  

Predsjedatelj predlaže da onda njih dvoje to još jednom pregledaju i utvrde zajedno. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje usvajanje dnevnog reda bez točke 10. 

 

Ćiril Kalebić moli još jednom, prije prelaska na usvajanje dnevnog reda, da mu se razjasni. Navodi da 

je Načelnik opet rekao da vijećnici mogu davati primjedbe na PP, a Predsjedatelj da ne može, zašto 

ovo ne može biti točka dnevnog reda koju predlažu vijećnici, hoće znati da li vijećnici mogu predlagati 

točke na temu prostornog plana ili ne, da se to iskristalizira.  



Predsjedatelj odgovara, sada precizno DA, vijećnik kao i svaki drugi građanin može davati primjedbe 

i prijedloge na PP, ali ne može staviti točku Izmjene i dopune PP jer to stavlja Načelnik. 

Ćiril Kalebić hoće ćuti striktno, za ubuduće, zašto ne može stajati naziv točke primjedbe na 

VIII.izmjenu PPU OŠ. 

Predsjedatelj pita grupu vijećnika koji su podnijeli zahtjev da li mijenjaju naziv u primjedbe na VIII. 

ID PPU OŠ jer tako ne stoji, ali naravno naglašava ako se ide u ovo idu i sve ostale primjedbe, a o 

ovome, ponavlja, Izrađivač se nije očitovao i on o tome neće raspravljati, jer ne zna što je zakonito, a 

što ne, u to se ne razumije. Znači točka na prijedlog vijećnika može, ali treba glasiti primjedba, a tako 

opet nije napisano. I neće ni jednu primjedbu izdvajati. 

Ako vijećnici inzistiraju da se ona stavi on će je staviti, ali nema mišljenje Izrađivača, i neće izdvajati 

ni jednu primjedbu pa makar sjednica trajala 3 dana za redom. 

Ćiril Kalebić ističe da je to želio čuti, znači da se može staviti ta točka, no nadalje se ne slaže, zašto bi 

morao imati mišljenje o svima ostalima primjedbama kako bi se usput došlo i do ovoga, on se 

pripremio za ovu točku, a ne za svih 180 i smatra da i ne mora. 

 

Ante Blašković pita sve da li su svi vijećnici položili zakletvu i da li im je dužnost i obveza prijaviti 

sve nepravilnosti, jesu, ujedno im je dužnost i obveza da ih pokušaju riješiti, i da provode Zakone RH. 

Zahtjev grupe vijećnika nikako nije isti kao ostale primjedbe i ne može biti u istom zipu. Trude se da 

ljudi shvate što se događa u ovom problemu, i sada opet proceduralna greška, i opet ništa,  i zato jesmo 

tu di jesmo. Traži da ovo obavezno uđe u zapisnik. 

 

Predsjedatelj također traži da doslovno uđe u zapisnik „Smatram da primjedbe i prijedlozi na VIII. 

Izmjene i dopune PPU OŠ trebaju se razmatrati kao jedna cjelina primjedbi i prijedloga, a ne 

pojedinačno, i stoga dajem na glasovanje dnevni red bez predložene t.10 „ 

te dnevni red glasi: 

1. Usvajanje dnevnog reda  
2. Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Općinskog vijeća  
3. Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice Općinskog vijeća  
4. Vijećnička pitanja  
5. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g.  
6. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2023.g.  
7. Izmjene i dopune Programa organiziranja i provođenja sustava civilne zaštite za 2023.g.  
8. Izmjene i dopune financijskog plana KICOŠ-a za 2023.g.  
9. Izmjene i dopune plana Proračuna Općine Šolta za 2023.g.  
10. Izrada UPU komunalno-servisne zone sa reciklažnim dvorištem (Borovik)  
11. Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Šolta  
12. Zaključak o davanju odobrenja Općinskom načelniku za izradu Studije, javni autobusni prijevoz  
13. Statut KICOŠ-a  
14. Razno  
 

Sa 7 glasova ZA i 2 PROTIV usvaja se dnevni red. 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Općinskog vijeća  

 

Predsjedatelj pita da li je vijećnik Tihomir Glavurtić preslušao sporne dijelove iz zapisnika sa 

28.sjednice. 

Zapisničarka dodaje da je  sporne dijelove snimke poslala Tihomiru Glavurtiću na što se on nije 

očitovao, te je zapisnik ostao nepromijenjen. 

 

Zapisnik sa 28. sjednice Općinskog vijeća usvojen je sa 8 glasova ZA i 1 PROTIV. 



 

Ad 3.) Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice Općinskog vijeća  

 

Zapisnik sa 29. sjednice Općinskog vijeća usvojen je sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN. 

 

Ad 4.) Vijećnička pitanja  

 

Ante Blašković pita u svezi regulacije prometa u luci Rogač, kada će biti riješena, zašto kasni. 

Načelnik odgovara da se nada slijedeću sedmicu, znakovi su svi došli osim rampi, ljudi iz Hrvatskih 

cesta označavaju, i jučer su bili tu. U naredna 2 dana treba prokopati za struju za te dvije rampe. Svaki 

dan radi na tome. Sada se od 1.7. uključuje i policija, biti će na svakom trajektu. Ako ne stignu rampe 

biti će željezne prepreke i čovjek uz to. 

 

Luka Burica pita u svezi bovi za plivače, MO Nečujam je to tražio na najkritičnijim područjima, tamo 

ih nema, a stavljene su u Potkamenicama gdje ih nikad nije bilo i gdje se nitko ne kupa.  

Načelnik odgovara da je trebalo biti naručeno, osobno će provjeriti i javiti mu. 

 

Tihomir Glavurtić već tri godine pokušava riješiti gdje su nestali baluni u Maslinici, zatim primjedbe 

na okoliš Crkve, donijeti zelenilo, čemprese staviti kad se omeđi groblje, špine itd… može li se to 

konačno riješiti. 

Načelnik je sve dogovorio sa Mjesnim odborom, radnici Komunalnog će to napraviti čim se oslobodi 

vrijeme za to, i javit će se Mjesnom odboru, a ne njemu. 

 

Anton Purtić pita u svezi radova koji nisu završeni u Srednjem Selu, prije dvije godine napravili su se 

zidići od kojih do ceste stoji pola metra zemlje, kada će se to dovršiti, betonirati. 

Načelnik odgovara da bi to po lanjskim cijenama koštalo Općinu 140.000 kn, ali Županijske ceste će 

to napraviti o njihovom trošku, to je njihova cesta, trebalo je sačekati i isplatilo se jer je to sada za 

Općinu trošak 0 kuna. Napravit će se slijedeću sedmicu. 

 

Ćiril Kalebić pita hoće li i kada krenuti sekundarna faza kanalizacije u Stomorskoj. 

Načelnik navodi da još nije ishođena građevinska dozvola, a kad bude i bude pravomoćna, onda je 

potrebno pronaći novaca, sada je inzistirao na Maslinici. Također je pokrenuo izradu dokumentacije za 

kanalizaciju Nečujam, Grohote, Srednje Selo i Rogač, u jednom paketu. Inače Vodovod spava po 

pitanju natječaja, a problem je i ispust jer ne žele kupiti parcelu. Na Skupštini Vodovoda je o tome 

govorio. Ujedno izvješćuje da do 12 mjeseca se moraju potrošiti novci koje imaju Županijske ceste i tu 

je upala obilaznica Stomorske te radovi kreću za par dana. 

 

Zvjezdana Jelinčić napominje Načelniku da bi trebalo zamoliti Izvođača radova da se popune rupe na 

cesti u Gornjem Selu. 

Načelnik obećava da hoće, sad kada nema salonitnih cijevi može se nabiti. 

 

Predsjedatelj pita što je sa obećanom ogradom u Garmi i plažnom ogradom. 

Načelnik odgovara da ograda ima u skladištu i to je jednostavno zaboravio. Podsjeća direktoricu 

Komunalnog da se to napravi. 

 

Zvjezdana Jelinčić izvješćuje da se uz tuš u Velom Docu sakuplja voda pa se stvara zelena travica, 

kliže se i netko će nastradat. 

Načelnik odgovara da će zapisati. 



 

Ante Blašković pita za sanaciju puta, 20tak m, tamo gdje se izvrnuo mikser.   

Načelnik odgovara da je dao da se popravi i to i tamo u Nečujmu gdje je privatni investitor uništio 

put.  

 

Ćiril Kalebić traži da se na cesti Put Stomorske- Gornja Krušica, prema Klancu, popuni asfaltom 

prekinuta traka ceste, maksimum 40tak m2. 

Načelnik obećava da će se napraviti. 

 

Anton Purtić pita što je sa dječjim vrtićem. 

Načelnik pojašnjava da se ponudio Načelnik Primorskog Doca, oni bi vrtić uzeli pod svoje. Ponudio 

se i Stari Grad. Pripremit će se odluka za vijeće, već je pomalo kasno jer su se djeca trebala upisati u 

vrtić. 

Pročelnica dopunjuje, ako se povežemo sa drugom jedinicom lokalne samouprave dobit će se i 

sredstva za plaće. 

Zvjezdana Jelinčić pita zašto se dozvolilo da ostanu djeca neupisana u vrtić kad Čarobni pianino ima 

ugovor do 31.08. 

Načelnik ne zna, a Pročelnica smatra da obzirom da dolazi nova ustanova nije trebalo da djecu upisuje 

Čarobni pianino. Zvjezdana i predsjedatelj se ne slažu, navode da je djecu je trebalo upisati.  

 

Luka Burica pita da li je rupe u Nečujmu nakon velikih radova, za koje je već pitao nekoliko puta, 

sanirala Basilija ili Izvođač koji je iza sebe to trebao popraviti. 

Načelnik odgovara da ne zna, provjerit će. 

 

Predsjedatelj zaključuje ovu točku jer je isteklo vrijeme predviđeno za Vijećnička pitanja. 

 

 

 

Ad 5.) Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g.  

 

Tonkica Radeljić čita i obrazlaže Izmjene koje su vijećnici zaprimili. 

Ante Blašković ima primjedbu da nije obrazloženo, specificirano, gdje će se novci potrošiti, a smatra 

da se moglo i prezentirati videoprojekcijom. 

Luka Burica također želi reći da su se pojedine stavke povećale i do 80 %,, ali ne vidi se za što. I 

odakle su se skinula ta sredstva da bi se ovdje mogla namiriti. 

Tonkica Radeljić pojašnjava da nije skidano nego je Proračun povećan. 

Zvjezdana Jelinčić smatra da su to velika povećanja, a pogotovo za poljske puteve, a koje puteve, pa 

zelene površine, sve je to nejasno. 

Načelnik obrazlaže da je mnogo novaca išlo na malčiranje, na uređenje puteva, pa koliko se puta 

pokosilo, treba napraviti ozbiljno povećanje jer su svi troškovi povećani, ali tu je direktorica 

Komunalnog pa neka joj se postave pitanja. 

 

Anton Purtić smatra da nema napretka u uređenju putova, gore je nego prije. 

 

Ante Blašković pita koja je seoska voda uređena, koja zelena površina je uređena, za što je potrošena 

navedena voda, a navod „čišćenje snijega i leda“,  što je jako smiješno, moli da se izbriše. Zatim pita u 

svezi t.7. održavanje WC-a u Nečujmu, kako to ako je wc nelegalan. 

 



Tihomir Glavurtić navodi u Maslinici postoji samo 1 nerazvrstani put i taj nije uređen, zelene 

površine nema, plaže nisu uređene, nitko ne održava groblje, ujedno sve bi mogao prekrižiti i ne zna 

za šta onda ide povećanje. 

 

Predsjedatelj navodi da neće glasati za dok ne bude specificirano po mjesnim odborima, a općenito 

ono što vidi sve je lošije nego prije. 

 

Tihana Glavurtić pojašnjava da su morali podnijeti zahtjev za povećanje jer su poslovi koje obavlja 

Basilija i troškovi, održavanje i ulaganje u opremu, postali nesrazmjerni odobrenim sredstvima, sve je 

više zelenih površina koje treba održavati, parkova, posebno parka Đardin, sve više ulica i puteva koje 

treba kositi, sve je više ljudi na otoku a time i intervencija koje sve nije moguće naplatiti, održavanje 

javne rasvjete, malčiranje, svakako po dosadašnjim ugovorima moguće je pokriti 20% stvarnih 

troškova Basilije. 

 

Predsjedatelj stavlja ID Programa na glasovanje  

Sa 5 glasova ZA, 2 PROTIV i 2 SUZDRŽANA donose se  

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g 

 

Ad 6.) Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2023.g.  

 

 Tonkica Radeljić obrazlaže, u bitnom,  da se radi o ukupnom povećanju od 18.000 eura. 

 

Ante Blašković iznosi da postoji previše bolesnih i puno ih se javlja za pomoć. Ove godine je 

smanjeno sa 10 na 7 tisuća eura, ne zna zašto ali to je premali fond. Trebalo bi biti duplo jer sve što se 

odobri je kap u moru. 

 

Predsjedatelj naglašava da se svi važniji lijekovi ne mogu dobiti preko HZZO  tako ako se može 

iznos povećati to svakako. 

Načelnik predlaže da se fond u ovu svrhu poveća na 14.000 eura 

Tonkica Radeljić zaključuje da se onda radi o ukupnom povećanju od 24.000 eura u ovom Programu. 

 

Predsjedatelj dodaje da će se ID Odluke o socijalnoj skrbi donijeti čim prije, odnosno na slijedećoj 

sjednici. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donose  

Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2023.g. 

 

 

Predsjedatelj u 19:35 daje pauzu od 10 minuta. 

U 19:48 sjednica se nastavlja. 

 

Ad 7.) Izmjene i dopune Programa organiziranja i provođenja sustava civilne zaštite za 

2023.g.  

 

Tonkica Radeljić daje kratko obrazloženje. 

Predsjedatelj stavlja ID Programa na glasovanje, budući nema zainteresiranih za raspravu. 

JEDNOGLASNO se donose  



Izmjene i dopune Programa organiziranja i provođenja sustava civilne zaštite za 2023.g 

 

Ad 8.) Izmjene i dopune financijskog plana KICOŠ-a za 2023.g.  

 

Tonkica Radeljić obrazlaže kako je do povećanja došlo zbog dodatnih aktivnosti, predstava i 

izdavanja knjiga koje nisu bile predviđene. 

Anron Purtić smatra da bi trebalo izdati Monografiju otoka Šolte i na engleskom jeziku. 

 

Nema dalje zainteresiranih za raspravu pa Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

Sa 6 glasova ZA i 3 SUZDRŽANA donose se 

Izmjene i dopune financijskog plana KICOŠ-a za 2023.g. 

 

 

Ad 9.) Izmjene i dopune plana Proračuna Općine Šolta za 2023. 

 

Izvješće daje Tonkica Radeljić. 

 

Anton Purtić pita zašto je skinuto 100.000 eura koje su bile predviđene za sređivanje zemljišno-

katastarskih knjiga. 

Tonkica Radeljić odgovara zato što će taj dio preuzeti Država. 

Načelnik obrazlaže da financiranje ide 100% od Države za građevinska područja, i to prvo za K.O 

Grohote – mjesta Rogač, Grohote i Nečujam, pa onda za K.O. Srednje Selo i  K.O. Donje Selo.   

A Općina može sama financirati i van građevinskog područja za ono što je interesantno. 

 

Luka Burica glede sredstava koja su skinuta za uređenje kuće M.Marulića i za kulturni centar Gornje 

Selo, a za koja Općina nije dobila sredstva na natječajima, pita može li Općina sama urediti kuću 

M.Marulića da centar Nečujma ne bude više takvo ruglo. 

Načelnik obrazlaže da će Općina sama ići u obnovu krova kuće M.Marulića i zatvora, a za Gornje 

Selo ići će u projekt u partnerstvu sa Starim Gradom.  

 

Ante Blašković pita u svezi novaca koje uprihodi Turistička zajednica, pita zar se ona sama ne može 

financirati. 

Načelnik pojašnjava da se ne može sama financirati. Tek je prošle godine od nautičkog turizma 

uprihodila oko 450.000 kuna, a prije je to bilo svega 40tak tisuća. Prošle godine TZ nije povukla od 

Općine nikakva sredstva. 

 

Luka Burica u svezi dopisa ŠGZ Olinte, kojeg su dobili svi vijećnici, pojašnjava da Olinta ima dosta 

problema i mora nabaviti dosta novih instrumenata, te moli da se uvaži zahtjev za sredstva. 

 

Predsjedatelj zaključuje da se u cilju rebalansa Proračuna donose i Izmjene i dopune Programa 

poticanja rada organizacija civilnog društva za 2023.g., te poziva na glasovanje. 

 

JEDNOGLASNO se prihvaćaju  

Predložene ID Programa poticanja rada organizacija civilnog društva za 2023.g  

i donose 

Izmjene i dopune plana Proračuna Općine Šolta za 2023.godinu 

 

 



Ad 10.) Izrada UPU komunalno-servisne zone sa reciklažnim dvorištem (Borovik)  

 

Načelnik pojašnjava vezano uz čl.44 Statuta, da je Načelnik samo predlagatelj planova, ali vijećnici su 

ti koji odlučuju i kreiraju planove. Što se tiče Borovika, njega treba završiti, postoje rokovi za 

određene radove, inspekcije koje dolaze nalažu svoje rokove, ništa se ne može dovršiti niti se javljati 

na natječaje dok se ne donese UPU. Ovaj plan je detaljniji i može sadržavati strože odredbe. 

 

Ante Blašković smatra da JUO i Načelnik moraju prikazati što će se tamo napraviti, kakvo reciklažno 

dvorište jer to je širok pojam. 

Načelnik naglašava reciklažno dvorište isključivo za otpad, ne građevinski. Ali dok nema papire 

ne može se izaći na natječaje, a do sada se moglo povući dosta novaca. 

Ante Blašković pita može li u dijelu Borovika biti spaliona. 

Načelnik izvješćuje da to do sada nije prolazilo. 

Pročelnica rezimira da Načelnik želi da se donese odluka o pokretanju upu-a, nakon toga se traži 

izrađivač plana, a onda se utvrđuje što se točno želi napraviti. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

Sa 8 glasova ZA i 1 PROTIV donosi se 

ZAKLJUČAK 

o odobrenju za pokretanje postupka UPU komunalno-servisne zone (Borovik)  
 

  

Ad 11.) Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 

području Općine Šolta  

 

Tihana Glavurtić izvješćuje da je u Odluci ostalo sve isto kao i kod prošle rasprave iako je prošlo 

novo savjetovanje. 

Luka Burica uspoređivao je iznose sa drugim općinama i našao da ih je samo par skuplje. Zato je dao 

svoj prijedlog kroz savjetovanje ali nije prošlo. Naglašava da i dalje stoji pri svom 7 i 14, ali nikako 10 

i 22. 

Tihana Glavurtić ističe da jedina cijena koja može biti je 10 i 22, ako ne bude tako smanjit će se 

usluge. 

 

Predsjedatelj smatra da ne bi smjeli dozvolit koro najveću cijenu u Hrvatskoj, u komunalnom 

poduzeću ima rezervi i te rezerve treba iskoristiti. 

Predlaže vijećnicima da se dogovori prijedlog cijene. 

Zvjezdana Jelinčić smatra da je 7 ili 8 uredu za kućanstvo, ali da je 14 premalo za nekućanstvo, da 

treba biti barem 18. 

 

Predsjedatelj daje na glasovanje cijenu iz predložene Odluke  

10 EUR kućanstvo, 22 EUR za nekućanstvo. Sa 1 glasom ZA u 8 PROTIV prijedlog nije usvojen. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje Odluku sa cijenom 

7 EUR kućanstvo, 17 EUR nekućanstvo, u cijenu uključen PDV. 

 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN usvaja se prijedlog i donosi 

Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada  

na području Općine Šolta 

 



Ad 12.) Zaključak o davanju odobrenja Općinskom načelniku za izradu Studije, javni 

autobusni prijevoz  

 

Načelnik iznosi koliki su  troškovi „Promet“-a, samo za šofere izdvaja se 1.200.000 kuna, potrošeno 

je 45 000 l goriva i prijeđeno 128.000 km godišnje. Napravit će analizu, ali sigurno će ostati na tome 

gdje i jesmo. 

Nakon kraće rasprave JEDNOGLASNO SE donosi  

ZAKLJUČAK 

Daje se odobrenje Općinskom načelniku za izradu Studije-javni autobusni prijevoz 

 

Ad 13.) Statut KICOŠ-a  

Marina Garbin stiže na sjednicu u 21:17 na početak ove točke dnevnog reda. 

Kratko izvješćuje o stavu i očitovanju Ministarstva kulture koje je ono dalo na prethodno doneseni 

Statut KIC-a.  

Predsjedatelj iznosi da će biti protiv donošenja novog Statuta jer smatra da je Ministarstvo kulture sve 

pogriješilo. Navodi da se primjenjuje Zakon po kojem je ustanova osnovana, to se zna. Osobno će 

uputiti ustavnu tužbu, ako se ovo prihvati.  

 

Ćiril Kalebić navodi kako nitko ne spominje što v.d. ravnatelj više ne postoji i što se sigurno opet krši 

neki zakon. 

Predsjedatelj smatra da KICOŠ treba ukinuti, ovo što Marina radi može raditi i u drugoj formi ili 

ustanovi, ali ovaj cirkus treba završiti jer je ovo najgora situacija koja je mogla biti. 

 

JEDNOGLASNO usvojen tekst Statuta KICOŠ-a te se donosi 

ODLUKA 

o davanju prethodne suglasnosti na 

Statut ustanove Kulturno-informativni centar otoka Šolte  
 

 

Ad 14.) Razno  

 

Ante Blašković pita kada će se izaći na teren u Gornje Selo, na uvid što se sve treba sanirati. Rečeno je da će 

doći Željko Zlendić, ali nije došao. 

Načelnik obećava da će on osobno doći. 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 21:35 sati.  

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina          Teo Tomić dipl.iur. 
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URBROJ:2181-49-01-23-1  

Grohote, 28.06.2023. 


